
David Mareš, student specializace Management obchodu 

Proč si vybral pro vysokoškolské studium právě Škoda Auto Vysokou školu, 
jak využívá benefity, co považuje za svůj největší úspěch, a co by poradil 
budoucím studentům?  

1. Proč sis vybral ŠAVŠku?

Chtěl jsem studovat školu s ekonomickým zaměřením a jelikož mám vášeň 

pro auta a chci se v budoucnu pohybovat v oblasti automobilového průmyslu, 

ŠAVŠ pro mě byla jasnou volbou. 

2. Jakou studijní specializaci/studijní program na ŠAVŠce studuješ?

Management obchodu 

3. ŠAVŠka nabízí pro své studenty spousty benefitů (Erasmus+,

Ambasadorský klub, Study & Work, zahraniční pobyt, experti z praxe ve 
výuce, povinná praxe, Career day, Formula Student)? Měl si příležitost už 
nějaký z benefitů využít?

Využil jsem většiny zmíněných benefitů, ale pokud bych však měl vyzdvihnout 

alespoň 2 nejlepší benefity, určitě bych volil Erasmus+ a povinnou praxi. 

4. Co tě na studiu nejvíce baví?

Studentský život jako takový, kontakt s kamarády téměř na každodenní bázi, 

akce pořádané školou, ale také styl výuky a přístup vyučujících. 

5. Jakých akcí pořádaných školou si měl možnost se zúčastnit

(Studentský ples, Adaptační pobyt, Studentská grilovačka, Vánoční

setkání, sportovní činnost v rámci USK)?

Zde mohu s radostí říci, že jsem se zúčastnil veškerých zmíněných akcí. 

Nejvíce jsem si užil ples, grilovačku a adapťák. 

https://www.savs.cz/benefity-pro-studenty


6. ŠAVŠka je malá škola, kde se téměř všichni znají. Jaká je na škole, dle

tebe, atmosféra?

Tím, že se téměř všichni znají, panuje tak na škole přátelská a pohodová

atmosféra. Kamarády či známé tváře potkávám na každém kroku.

7. Jaké jsou tvé největší úspěchy a zážitky během studia?

Jako největší úspěch bych asi bral zvládnutí matematiky a účetnictví, nebo

zdolání 8 zkoušek během týdne a půl. Co se týče zážitků, zvolil bych

přednášky s členy představenstva Škoda Auto, či dokonce s CEO.

8. Jaké jsou tvoje plány po absolvování školy?

Určitě zahájení kariéry ve Škoda Auto či v jiné automobilce

9. Jaké dovednosti a znalosti sis osvojil během studia a považuješ je

cenné?

Za tu dobu je toho mnoho, ale tím nejcennějším je pro mě práce v týmu,

prezentace, time management a znalosti v oblasti obchodu a marketingu.

10. Jaké rady bys dal budoucím studentům?

Určitě nepodcenit přípravy v prvním semestru, protože toto období obecně

bývá nejtěžší, ale ničeho se zbytečně nebát, protože vše se dá zvládnout. Na

závěr bych chtěl zmínit to nejdůležitější, a to využít co nejvíce benefitů na

ŠAVŠ a především Erasmus+, který pro mě byl doposud tím nejlepším

zážitkem v mém životě.


